
KFU styremøte 18.8.2015 
 
Til stede: Martin Stave, Cecilie Torjussen, Christine Blomquist, Christoffer Holt, 
Mads Arve Moe, Martin Stave og Nina Døvle. 
 
 
Sak 07/15: Referat fra forrige møte.  

Referat ok. Sendes alle styremedlemmer og vara. Legges på 
kommunensnettsider. Påminnelse på Facebook.  

 
 
 
Sak 08/15: Økonomistatus. 

Saldo pr i dag: 3431,20.  
 
 
Sak 09/15: Barnehagebruksplanen 2015- 2019 

Ingen av styrets medlemmer eller leder har mottatt 
barnehagebruksplanen fra Kommunen. Dette fikk vi tak i ved en 
tilfeldighet fra en barnehage. Vi tar kontakt med kommunen ang dette. 
KFU leverer en høringsuttalelse til kommunen som langt på vei sier 
seg enig i planene. Vi stiller oss allikevel undrende til grunnlaget til 
rapporten ang overkapasitet ved de forskjellige barnehagene. Dette 
vil vi gjerne ha et svar på. KFU mener rapporten bærer litt preg av lite 
grundig arbeid og vi lurer litt på den økonomiske gevinsten utover 
leieutgifter som bortfaller.  

 
Vår høringsuttalelse sendt kommunene 19/8-15.  

 
 
Sak 10/15: KFU følger opp: 

Forebyggende mobbearbeid ved skolene. 
Sikker skolevei ved Torstvedt skole.  
Skolenes hovedfokus skoleåret 2015/16 

 
 
 
 
 
 
 
Referent. Nina Døvle 
 
Minner om KFU Larviks side på facebook.  


